
 

Protokoll från Samrådsgruppens möte 21 november på Alla Hjärtans Hus. 

 

 

Närvarande: Anita Gunnarsson (Vi tre), Bo Erlandsson (Vi tre), Per-Olof Kullendorff (Vi tre), 

Ann-Margret Nilsson (Snöstorp), Ingela Classon (Snöstorp), Inger Edling (Kvarnen), Anders Kinch 

(Kvarnen), Kerstin Uhlberg (Söndrumsvännerna, KPR), Anna-Karin Malmkvist (Söndrumsvännerna), 

Yvonne Jansson (Söndrumsvännerna), Kerstin Johansson (Gamletull, KPR), Lars Persson 

(Tylövännerna), Thomas Adolfsson (Tylövännerna) 

 

 

 

§ 1 Ordförande öppnade mötet 

 

§ 2 Till sekreterare valdes Per-Olof Kullendorff och till justerare Bo Erlandsson 

 

§ 3 Dagordningen godkändes  

 

§ 4 Föregående protokoll godkändes 

 

§ 5 Inget nytt att rapportera från distriktet och RPR. Från KPR rapporterades bl.a. om kommande  

 lokalförsörjningsplanen, från 2026 till 2035 behövs det 328 nya platser enligt kommunen. Det  

 finns idag stor brist av sjuksköterskor, kommunen har tagit beslut att upphandla sjuksköterskor  

via bemanningsföretag för att täcka upp vid behov under semesterperioden juni-Augusti. 

Angående önskemål från KPR att erbjuda broddar för alla 65+. Fick vi till svar från kommunen, 

att broddar inte kan prioriteras i år. 

 

§ 6 Information från föreningarna, 

 Tylövännerna – under året har det bjudits på luncher för medlemmarna. 

 Gamletull – Närmast jullunch på Tylöhus, anordnar ”mobilkurser” för sina medlemmar. 

Snöstorp – Uppskattad föreläsning av Missing People, anordnar även vinprovning, ölprovningar. 

och släktforskningskurser. Ska satsa på en enklare form av programblad (lägre kostnad),  

 Kvarnen – Närmast gratis jullunch för medlemmarna på Skepparstugan, resa till Göteborg för  

 Operaföreställningen Don Giovanni 

 Söndrumsvännerna – Efter återkomst till nyrenoverad lokal, har det blivit fler medlemmar som  

 kommit till månadsmötena. Trivselluncher c:a 4 ggr per år, jullunch/bord Tylöbäck i år, var och en 

 betalar. Alla aktiviteter för 85+ info skickas alltid med post. 

Vi Tre – Närmast lucia med elever från 3:e klass Kvibilleskolan platsen är Gästis. Program 2024 

planeras. 

  

§ 7 Det framfördes lite angående telefoni möjligheter på våra äldreboende och att det inte alltid är lätt  

 att hantera detta, för en del av de äldre boende. 

 Det ska finnas kontaktpersoner på äldreboenden för att hjälpa till med dessa problem. 

  

 Det ska ordnas studiebesök för samrådsgruppen till ”Leap for life” på högskolan,  

 Snöstorp ordnar detta. 

  



§ 8 Datum för samrådsmöten 2024, vilka alltid ska förläggas på tisdag f.m. kl 9-12. 

 6/2 (Breared), 26/3 (Gamletull), 7/5 (Kvarnen), 10/9 (Snöstorp), 22/10 (Söndrum) 

 3/12 (Tylövännerna).  

 

Kerstin Uhlberg bokar i Alla hjärtans hus kalendern, alt. plats Vuxenskolan. Återkoppling till  

Ordf. Anita Gunnarsson, som tar kontakt med Breared, då dessa ej närvarat vid dagens möte/ej 

lämnat återbud. 

 

§ 9 Ordförande avslutade och tackade för mötet. 

 

 

 

Kvibille 2023-11-24 

 

 

_______________________                  ________________________ 

Per-Olof Kullendorff , sekr.                        Anita Gunnarsson , ordf. 

 

   

_______________________ 

Bo Erlandsson, just.  


